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Referat 5.10.2023 

1) Christina W referent – Dorte Ordstyrer 
2) Godkendelse af dagsorden, Dorte Mellin tager over fra Anders på punkt 8 
3) Godkendelse af referat fra sidste møde; Godkendt  
4) Nyt fra  

a. Formand; Vi har fået en forældre kandidat til bestyrelsen. Derudover har Dorte, Mathilde 
og Christina H meddelt at de er på valg igen.  

b. Elevråd; Franca har været til tema dag på rådhuset, oplæg om søvn og skærmforbrug. 
Franca er valgt ind i Københavns kommunes fælles elevråd. Elevrådet havde besøg af un-
gerådet. Ved sidste møde fik elevrådet prioriteret punkterne de gerne vil arbejde med; 

i. Toiletrenoveringerne,  
ii. Gårdmiljøet,  

iii. Grøn skole, anden madordning end EAT. 
iv. Flere stik kontakter i klasserne.  

c. Skolens ledelse; Foruden allerede fremsendte materiale.  Stadig udfordringer, men der 
mærkes en ro, men der er stadig sager, og fundamentet er stadig porøst. Små sager eska-
leres hurtigt. Stadig intensivt samarbejde med politi og SSP. Bortvisning, hjemsendelse og 
flytning af skole. Fokus på eleverne – som skal have en hverdag til køre. Bevilling på 50 ti-
mer med Arbejdsmiljø København, skal passe på medarbejderne. Husk på de gode ting 
som også sker. Slides fra Stine – vedr. seminar – forældresamarbejdet.  Punkt til næste 
gang! Levering fra WOLT – skal det forbydes. Evaluering af camps og hele opdraget om-
kring opstarten. Negativ kommunikation fra lærerne, er det blevet en del af lærer kultu-
ren? Hvordan kommunikeres der mellem læreren og hjemmet – generelt. Tobias oplever 
også en tung kommunikation.  

i. Brev til forvaltningen, forbi Tobias, der er lavet plan, og brev til forvaltningen samt 
borgmesteren. Tobias vender tilbage til Dorte og Louise.  

d.  
e. Se skrivelse – mere ro/fokus på det problematiske. God opbakning fra ledelsen.  Linje/valg-

hold – der er go for at fjerne linjerne. Er der brug for ressourcerne andet sted? Steen, Nadja 
og Tobias kigger ind på det….  

f. Nyt fra forældre;  
5) Mobil status; Vi kører efter procedure, skriv med i MED udvalg, rettelserne sendes til skolens MED 

udvalg. Vedlægges til personalemøde onsdag i kommende uge. Lukkes i MED udvalg – og så til 
godkendelse i skolebestyrelsen. 

6) Kommer på næste dagsorden – så gennemgår vi alle principperne, og laver en bunke til ekstra op-
følgning. 45 min.  

7) Budget opfølgning; Se tidligere fremsendte – plus på kontoen som året ser ud på nuværende tids-
punkt.  Spareøvelse fra forvaltningen. 

8) Brug af Data; Skole udviklingssamtale på skolen. Dorte fortalte om testplan. Niveau inddeling på 
baggrund af test. Der testes på 7 og 8 årgang. Fagkonference, taler både fagligt og trivsel. Der er 
respekt omkring data og tryghed omkring data. Undervisningen struktureres efter niveau. I forbin-
delse med overleveringen er der meget fokus på dansk delen, men ikke matematik.   

9) Evt.: Ansættelsesudvalg; Begyndelsen af november. Tobias fremsender datoer.  
a. Punkt på dagsorden – hvem er i vi i bestyrelsen. 
b. Ændrer mødetider på skolen pga teenage hjernen. Højdevangen er en god kandidat – 

punkt til dagsorden (Christina H laver oplæg). Franca nævner at det er et prioritetsemne i 
KFE. Vesterbro ny skole – kører forsøg. 

10) Sager til efter retning;  
a. 3 opsigelser i den indeværende uge.  


